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Wojewoda zakwestionował uchwałę Rady Miejskiej wprowadzającą stałe, 90 procentowe ulgi na zakup
mieszkań komunalnych.
Zgodnie z opinią radców prawnych Wojewody Śląskiego uchwała jest niezgodna z ustawą o gospodarce
nieruchomościami a nawet z Konstytucją RP. Uchylono jednak nie całą uchwałę. Wojewoda zakwestionował
wszystkie zapisy dotyczące bonifikat. Nie podważył natomiast przepisów uchylających do tej pory obowiązujące
lokalne akty prawne dotyczące sprzedaży mieszkań komunalnych. – Spodziewałem się takiego obrotu sprawy. Od
nowego roku nie będzie można w ogóle sprzedawać mieszkań komunalnych. Miasto zostało pozbawione
jakichkolwiek zasad w tym zakresie – twierdzi Jan Matuszek, zastępca burmistrza miasta. 
Innego zdania jest Halina Boheńska, przewodnicząca cieszyńskiej Rady Miejskiej. – To nie do końca tak. Od stycznia,
zgodnie z ustawą, każda sprzedaż mieszkania komunalnego będzie musiała być traktowana indywidualnie.
Wysokość bonifikaty ustali burmistrz ponieważ tak mówi ustawa – ripostuje Boheńska.
Podobne zasady obowiązują na przykład w Skoczowie. To Rada Miejska za każdym razem ustala wysokość ulgi przy
sprzedaży lokalu komunalnego.
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